
Årsmöte i Eriksbergs Egnahems- och Fruktodlareförening 
den 22 mars 2012

Till årsmötet samlades ungefär 20 av föreningens medlemmar i Lindsbergssalen,
Lindsbergsgatan 9c.

1  Christian Strondl, ordförande, hälsade alla varmt välkomna.

  Mötet inleddes med ett föredrag av Karin Åkerblom som berättade om utvecklingen av Årummet i 
Uppsala. 
Karin  är processledare för stadsutveckling i Uppsala Kommun och dessutom bosatt i vårt 
villaområde.

Efter föredraget bjöds deltagarna på kaffe och smörgås.

2  Efter inledningen vidtog årsmötesförhandlingar. 
Christan Strondl valdes till mötesordförande och Barbro Schröder till mötessekreterare. 

3. Till justeringsmän utsågs Emil Åberg och Berit Engström

4,  Kallelsen godkändes.

5.  Dagordningen fastställdes..

6. Verksamhetsberättelsen lästes upp av Christian Strondl. Kopia bifogas protokollet.

Ewa Wikander redogjorde för bokslutet och berättade om föreningens ekonomi. Ekonomin är god 
och medlemsantalet har åter ökat från 75 till 98.

7. Revisionsberättelsen lästes upp.

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

9. Christian Strondl kvarstår som ordförande. 

10. I styrelsen kvarstår också Mikael Rogberg , Barbro Schröder, Eva Wikander och Elisabeth 
Åhsberg, 

Alejandro Coronel och Inger Venge avgår och ersätts av Evy Hagelqvist och 
Emil Åberg / Maria Noreland.

11. Som revisorer kvarstår Margareta Haglund och Ola Rygård och som revisorssuppleant Karl-Georg 
Ahlström

12. Även valberedningen bestående av Torbjörn Arvidsson, Berit Engström och 
Anders Lindvall kvarstår.

13. Medlemsavgiften för 2012 är oförändrad 100 SEK.

14. Mötet informerades om vår relation till Villaägarnas riksförbund och konsekvenserna av att vara 
kollektivt anslutna alternativt begära utträde. 



Det beslutades att vi begär utträde.

Enskilda villaägare kan naturligtvis ansluta sig som medlemmar.

15. Frågan om styrelsens uppdrag väcktes. Orsaken är att det under året har kommit önskemål om att 
möjligheten till fiberanslutning skulle utredas av styrelsen eller annan gruppering.

Diskussionen kan sammanfattas så att styrelsen bör agera när något av allmänintresse för vårt 
område dyker upp. Styrelsen skulle kunna vara observant på vad som händer i vår närmiljö och 
agera som remissinstans.

Vid mer speciella frågor bör det kunna bildas särskilda grupper.

Ett ärende där det uttrycktes önskemål är att försöka  ändra den låga prioritering som snöröjningen 
i vårt område har. Eftersom det är god snöröjning vid ”dagiset” skulle vi kanske kunna få ta del av 
deras högre servicenivå?

När vi vet närmare tidpunkt för gatuarbetena i området borde vi undersöka möjligheten att få 
fiberkablar nedlagda vid samma markarbete som övriga ledningsnät moderniseras. Vid det illfället 
borde också de sista luftledningarna för telefoni grävas ner.

16. Som vårutflykt föreslår styrelsen att vi besöker Bo Söderströms trädgård i Håga. Trädgården är 
anlagd för att gynna biologisk mångfald.

17. Inga motioner har inkommit.

Bland övriga frågor uppmanas medlemmarna att via hemsidan och historiecirkeln fylla på det 
digitala arkivet med information om de olika fastigheternas historia.

Uppsala den 23 mars 2012

Barbro Schröder

Justeras:         

Berit Engström Emil Åberg


